
PROTOKÓŁ Nr 4/07  
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i 

Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  
Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytego w dniu 27 marca 2007 r. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Dyksy Przewodniczący Komisji Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych. 
Nieobecna radna: Wiesława Trepkowska. 
W posiedzeniu uczestniczyli: Andrzej Danieluk – burmistrz, Waldemar Bartni-
czuk zastępca burmistrza, Ireneusz Wilk - sekretarz gminy, Emilia Strycharczyk 
skarbnik gminy, Stanisława Boruch prezes Międzygminnego Oddziału Związku 
Nauczycielstwa Polskiego w Kamieniu Pom., Andrzej Radecki dyrektor Samo-
dzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie, Kazimiera Lata-
wiec kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie. 
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
W posiedzeniu Komisji udział również wzięli Danuta Bednarz i Piotr Gajda – 
radni wybrani w wyborach uzupełniających do Rady Miejskiej w Golczewie wy-
brani w wyborach uzupełniających w dniu 26 lutego br., oraz Teresa Malec dy-
rektor ZSO w Golczewie, Emilia Dobrowolska dyrektor Szkoły Podstawowej  
w Wysokiej Kam. oraz przedstawiciele Ogniska ZNP w Golczewie Grażyna Peru-
żyńska i Anna Talar. 
 
 
 

Porządek obrad komisji: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
1) otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum, 
2) przedstawienie porządku obrad, 
3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 
2. Omówienie spraw sesyjnych: 

1) Projekt uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
w Golczewie, 

2) Projekt uchwały zmieniającej w sprawie wyboru osobowych składów komi-
sji Rady Miejskiej w Golczewie, 

3) Projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość i szczegó-
łowe warunki przyznawania dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Golczewo dodatku motywacyjnego , funkcyj-
nego, za wysługę lat, za warunki pracy oraz niektórych innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy, 

4) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia niektórych minimalnych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Golczewo, 

5) Projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki Rozwiązywa-
nia Problemów Alkoholowych na 2007 r., 
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6) Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Golczewie za 2006 r., 
7) Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Golczewie za 2006 r. 
8) Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania w użytkowanie w 

drodze bezprzetargowej gruntów stanowiących własność Gminy Golczewo, 
9) Projekt uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości. 
10) Projekt uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości, 
11) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru niektórych podatków i 

opłat w drodze inkasa wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodze-
nia za inkaso, 

12) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy 
Golczewo na 2007 r., 

13) Projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Golczewo na 2007 r., 

14)  Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami Celowego Związ-
ku Gmin R-XXI, 

15) Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecz-
nych. 

 
3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 1. Sprawy regulaminowe 

Przewodniczy obrad stwierdził, że w posiedzeniu udział biorą wszyscy 
członkowie Komisji i komisje są władne do wydawania opinii i wniosków do roz-
patrywanych tematów posiedzenia. 

Powitał radnych i zaproszonych gości następnie przedstawił porządek ob-
rad, według którego będzie prowadzone posiedzenie. 

Komisje jednomyślnie przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komi-
sji. 
W związku z tym, że w posiedzeniu Komisji uczestniczą goście zaproszeni, któ-
rych sprawy dotyczą, prosił radnych o zmianę kolejności porządku obrad oma-
wiając je jako pierwsze z kolei. 
 
Ad. 2.3. Projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość  
i szczegółowe warunki przyznawania dla nauczycieli zatrudnionych  
w szkołach prowadzonych przez Gminę Golczewo dodatku motywacyjne-
go, funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy oraz niektórych innych 
świadczeń wynikających ze stosunku pracy, przedstawił Andrzej Danieluk 
burmistrz poinformował, że organem sprawującym nadzór pedagogiczny nad 
szkołą jest kurator, natomiast organem prowadzącym jest burmistrz oraz Rada 
Miejska. Organ prowadzący zgodnie z art.30 ust.6 ustawy Karta Nauczyciela  
w drodze regulaminu określa wysokość i warunki przyznawania dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę dodatku motywacyjnego, 
funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy oraz niektórych innych świadczeń 
w drodze negocjacji.  
Projekt regulaminu przygotowano na bazie poprzednich regulaminów, główną 
stroną prowadzoną negocjacje był Międzygminny Oddział Związku Nauczyciel-
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stwa Polskiego reprezentowany przez Panią Stanisławę Boruch, prezesa Od-
działu. 
 Ireneusz Wilk sekretarz poinformował, że regulamin musi być uzgodniony 
ze związkami zawodowymi zgodnie z ustawą Karta Nauczyciela, ponieważ część 
nauczycieli zrzeszona jest w ZNP i od lat Gmina czyni uzgodnienia z jego Odzia-
łem. Gmina winna przesłać dokumenty do uzgodnienia 30 dni przed podjęciem 
uchwały, aby Związek wyraził swoje stanowisko.  
Gmina corocznie przygotowuje składniki płacowe w taki sposób, aby spełnić 
wymagania określone ustawą, która wskazuje wysokość minimalnego wynagro-
dzenia w zależności od stopnia awansu zawodowego nauczyciela. 
 Podczas prowadzonych negocjacji strony w wielu punktach doszły do po-
rozumienia. Odmienne stanowiska dotyczyły przyznawania dodatku motywacyj-
nego. ZNP uważa, że winien być przyznawany na półrocze tj. od września do lu-
tego i od marca do sierpnia, zaś Gmina uważa, że dodatek jest formą premii i 
winien być przyznawany jak w poprzednich latach na okres od 3 do 6 m-cy. Pro-
ponowany przedział czasowy daje możliwość sprawdzenia danego nauczyciela. 
Wysokość procentowa i okres jego przyznania zależy od pracodawcy tj. dyrektor 
w stosunku do nauczycieli, natomiast burmistrz w stosunku do dyrektorów.  
 Stanisława Boruch prezes Oddziału ZNP w Kamieniu Pom. poinformowała, 
że czas przyznawania dodatku motywacyjnego, który jest składnikiem wynagro-
dzenia nauczyciela zależy winien być oznaczony w regulaminie. Zgodnie z rozpo-
rządzeniem MEN dodatek może być przyznawany nie rzadziej niż 1 raz w roku  
i nie częściej niż 1 raz na 2 m-ce. 
 Ireneusz Wilk sekretarz gminy powiedział, że dyrektor przyznając dodatki 
motywacyjne musi zmieścić się w środkach budżetu na dany rok. 
 Emilia Dobrowolska dyrektor Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kam. uwa-
ża, że przyznanie dodatku motywacyjnego na okres od 3-6 m-cy jest wystarcza-
jące.  
 Teresa Malec dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Golczewie po-
wiedziała, że dotychczas dodatek motywacyjny był przyznawany na okres  
od 3-6 m-cy i uważa, że jest to dobry okres. 
 Ireneusz Wilk sekretarz gminy poinformował, że dokonano proponowane 
przez Związek poprawki w § 4 ust. 2, § 7 ust. 1, natomiast wynagrodzenie za in-
dywidualne nauczanie dziecka, które zakwalifikowano do kształcenia specjalne-
go zostało uwzględnione w § 10, uwzględniono również przyznanie dodatków dla 
nauczycieli pracujących w trudnych i uciążliwych warunkach, w § 14 ust. 2 
otrzymywane wynagrodzenie w dniu Edukacji Narodowej będzie mogło stanowić 
50% kwoty bazowej, która nie wpłynie na dodatkowe obciążenie Gminy, jedynie 
jest związane ze zmianą struktury przyznawania tych nagród. Dodatek funkcyj-
ny był przyznawany jako dodatek systemowy w zależności  
od indywidualnej stawki zaszeregowania danego nauczyciela. Sekretarz uważa, 
że należy go pozostawić na dotychczasowym poziomie, ponieważ w kolejnej 
uchwale będą podnoszone minimalne stawki wynagrodzenia zasadniczego dla 
nauczycieli stażystów, kontraktowych i mianowanych natomiast nauczyciele dy-
plomowani nie są objęci tym dodatkiem. Podwyższenie omawianych stawek 
wpłynie na wzrost dodatku za wychowawstwo. 
 Stanisława Boruch przedstawiciel Oddziału ZNP poinformowała, że Zwią-
zek wystąpił z wnioskiem o podwyższenie dodatku za wychowawstwo do 4%, po-
nieważ od 2000 r. utrzymuje się na poziome 2,5%, i w skali roku będzie wynosił 
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w granicach 12 tys. zł dodała, że wy- chowawcami w Gminie Golczewo jest 
42 nauczycieli.  
 Ireneusz Wilk sekretarz gminy poinformował, że dodatek był podwyższony 
natomiast wskaźnik utrzymywał się na tym samym poziomie.  
 Andrzej Danieluk burmistrz powiedział, że najlepszym rozwiązanie byłoby 
określenie stawkę dodatku.  
 Grażyna Perużyńska prezes Ognisku ZNP w Golczewie powiedziała, że 
podwyższenie dodatku nie zrujnuje budżetu Gminy i uważa, że wysokość i okres 
jego obowiązywania winien być uzgadniany ze związkami zawodowymi. 
 Ireneusz Wilk sekretarz gminy poinformował, że temat był omawiany w 
ubiegłym roku, gdzie w uzasadnieniu uchwały były przytaczane wyroki Trybuna-
łu Konstytucyjnego i Sądu Najwyższego, które stanowią ze związki zawodowe 
uczestniczą na etapie legislacji, natomiast etap przyznawaniu dodatków przez 
pracodawcę nie odbywa się za udziałem związków zawodowych. Od strony praw-
nej nie ma takiej możliwości, jest to poparte wykładnią prawa, Związek może je-
dynie uczestniczyć w sytuacji, gdy pracownik prosi o wstawienie się związku za-
wodowego za jego osobą. 
 Radna Beata Pastryk zwróciła się do radnych o poparcie wniosku ZNP  
o podwyższenie dodatku funkcyjnego do 4% za wychowawstwo, ponieważ za 
wszelkie niepowodzenia w szkole obwinia się nauczycieli a od wychowawców wie-
le się wymaga. Oświata w Gminie Golczewo jest postrzegana negatywnie i uważa, 
że trzeba docenić pracę nauczycieli.  
 Dyrektor ZSO w Golczewie popiera prośbę radnej Pastryk dodając, że na-
uczyciel sprawujący wychowawstwo musi włożyć wiele wysiłku, aby być dobrym 
wychowawca, należy nauczycieli zmotywować do pracy. 
 Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kam. poinformowała, że nauczy-
ciele nieodpłatnie prowadzą zajęcia pozalekcyjnie oraz zajęcia podczas ferii. 
 Sekretarz gminy zwrócił uwagę, że pracę w godzinach pozalekcyjnych 
określa dodatek motywacyjny  
 Radna Beata Pastryk powiedziała, że praca wychowawcy jest odpowie-
dzialna i wymaga wiele wysiłku. Środki na podwyżki można wygospodarować  
z budżetu i przekazać na oświatę. 
 Przewodniczący Rady Mieczysław Perużyński zwrócił uwagę, że zgodnie  
z przepisami osoba, składająca propozycje zmiany finansowania w ciągu roku 
budżetowego winna wskazać źródło jego zmiany. 
 Andrzej Danieluk burmistrz poinformował, że budżet oświaty wynosi 5.611 
tys. zł, jeżeli Rada znajdzie środki można się zastanowić nad podwyżkami dla 
nauczycieli. 
 Przewodniczący obrad Grzegorz Dyksy poinformował, że głosowanie nad 
ww. projektem odbędzie się na najbliższej sesji, ponieważ na dzisiejszej komisji 
nieobecna jest radna Wiesława Trepkowska – członek komisji Oświaty natomiast 
dwoje radnych wybranych w wyborach uzupełniających będą uprawnieni do gło-
sowania po złożeniu ślubowania na najbliższej sesji. 
 Sekretarz gminy poinformował, że nie ma obecnie dopracowanego stano-
wiska związków zawodowych i głosowanie Komisji nie jest wiążące. 
 Prezes Oddziału ZNP poinformowała, że przyjęto wszystkie zapisy regula-
minu w ramach negocjacji, z punktu dotyczącego okresu przyznawania dodat-
ków wycofuje się i przychyla się do propozycji Gminy. 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, czy można przełożyć na kolejną se-
sję głosowanie nad projektem regulaminu, czy będą skutki prawne nie podjęcia 
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jego na najbliższej sesji. Poinformował, że jest za tym, aby podwyższyć dodatek 
za wychowawstwo i uważa, że w związku z tym należałoby zmienić cały regula-
min. 
 Sekretarz gminy poinformował, że można przełożyć lecz dotychczasowy 
regulamin obowiązuje do końca marca, jest aktem prawa miejscowego więc zo-
stanie w odpowiednim czasie opublikowany w Dzienniku Urzędowym, natomiast 
nauczyciele czekają na podwyżki, które są ustawowo gwarantowane i nie należy 
tego odwlekać w czasie. 
 Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje poznały stanowiska Gmi-
ny i Związku Nauczycielstwa Polskiego w sprawie dodatku funkcyjnego za wy-
chowawstwo stwierdził, że głosowanie nad projektem uchwały odbędzie się na 
sesji Rady Miejskiej w dniu 29 marca br. 
 
Ad. 2.4. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia niektórych minimal-
nych niektórych stawek wynagrodzenia zasadniczego dla nauczycieli za-
trudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę przedstawił burmistrz  
i poinformował, że zgodnie z ustawą Karta Nauczyciela organ prowadzący szkołę 
winien corocznie określić wynagrodzenie dla nauczycieli według stopnia awansu 
zawodowego. Ustawa budżetowa na rok 2007 r. określiła kwotę bazową w wyso-
kości 1.885,59 zł przewidując określone progi dla poszczególnych stopni awan-
su. 
 Sekretarz gminy dodał, że w tabeli załączonej do projektu uchwały okre-
ślono kwoty, jakie winni osiągnąć nauczyciele różnych stopni awansu zawodo-
wego Gminy Golczewo, będą one obowiązywały po wejściu w życie rozporządze-
nia Ministra Edukacji Narodowej. Tabela podwyższonych stawek nie obejmuje 
jednak nauczycieli dyplomowanych, ponieważ przy zastosowaniu minimalnych 
stawek wynagrodzenia zasadniczego spełnione jest dla nich kryterium ustawo-
we. 
Omawiany projekt uchwały został zaakceptowany z Zarządem Międzygminnego 
Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Kamieniu Pom. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
 Pani Prezes ZNP poinformowała, że również zgodnie z ustawą każda Rada 
winna podjąć uchwałę w sprawie przeznaczenia środków finansowych na fun-
dusz zdrowotny nauczycieli pracujących i emerytowanych. 
 
Ad. 2.7. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Golczewie za 2006 r. przedstawił Andrzej Radecki dy-
rektor Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie i poinformował, że 
Zakład działa od 2000 r. i wykonuje zadania w zakresie podstawowej opieki 
zdrowotnej i opieki ambulatoryjnej oraz opieki specjalistycznej w dziedzinie chi-
rurgii, ginekologii i położnictwa oraz rehabilitacji leczniczej. 
Działalność prowadzona jest na podstawie umowy zawartej z Narodowym Fun-
duszem Zdrowia i świadczeń medycznych w zakresie podstawowej opieki zdro-
wotnej dla pacjentów aktywnie zadeklarowanych do tut. SP ZOZ, natomiast  
z zakresu badań specjalistycznych i rehabilitacji dla wszystkich pacjentów zgła-
szających się z całego powiatu i powiatów ościennych. 
Od roku 2000 personel pracuje w nie zmienionym składzie, nastąpi jedynie 
zmiana lekarza chirurga. 
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W 2006 r. udzielono 66.580 porad le- karskich i pielęgniarskich, w tym dla 
osób chorych 16.572, świadczono 4.570 porad dla dzieci chorych, oraz 1.400 dla 
dzieci zdrowych. 
SP ZOZ w dni robocze czynny jest w godz. od 7oo-18oo, w soboty w godz. 8oo-12oo, 
w pozostałym czasie zapewniona jest opieka zdrowotna w gabinecie lekarskim 
Przychodni w Kamieniu Pom. 
Dyrektor poinformował, że zorganizowano kilka białych sobót, z których skorzy-
stało kilkudziesięciu pacjentów. 
Działalność Zakładu w głównej mierze jest finansowana ze środków przekazywa-
nych przez NFZ oraz w niewielkiej części z wpłat pacjentów za usługi, których 
nie refunduje NFZ, są to świadczenia z zakresu rehabilitacji i medycyny pracy 
oraz wpłat pacjentów wykonujących dobrowolne badania. 
Za 2006 r. przychód SP ZOZ wyniósł kwotę 568.836,65 zł, natomiast koszty 
osiągnęły kwotę 573.350,51 zł, poinformował, że ubiegły rok został zamknięty 
wynikiem ujemnym w wysokości 4.513,86 zł. 
 Przewodniczący Rady Mieczysław Perużyński zapytał, czy ilość wykona-
nych świadczeń jest porównywalna z populacją statystyczną. 
 Dyrektor SP ZOZ poinformował, że nie ma takich porównań uważa, że 
ilość wykonanych świadczeń jest odpowiednia. Od początku swej działalności 
przyjęto zasadę, że będą przyjmowani wszyscy zarejestrowani pacjenci. Każdy 
pacjent zgłaszający się do poradni specjalistycznej jest przyjęty w dniu rejestra-
cji. 
 Radny Piotr Gajda zauważył, że wysoki jest koszt wydatków poniesionych 
na badania labolatoryjne. 
 Dyrektor stwierdził, iż ich ilość mieści się w przedziale i jest odpowiednia 
do ilości zadeklarowanych pacjentów. 
 Radny Tomasz Bartniczuk zapytał, czy w poprzednich latach SP ZOZ rów-
nież osiągał wynik finansowy ujemny. 
 Dyrektor odpowiedział, że w ubiegłych latach, oprócz roku 2004 były wy-
niki ujemne, który przechodziły na rok następny. Jeżeli będą środki finansowe 
wysokość jego ulegnie zmniejszeniu. Od 2000 r. SP ZOZ sam się finansuje i nie 
potrzebuje żadnych pieniędzy na swą działalność. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawione sprawozdanie. 
 
Ad. 2.6 Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Gol-
czewie za 2006 r., które zostało przedłożone radnym przedstawiła kierownik 
Ośrodka Pomocy Społecznej Kazimiera Latawiec. 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, co jest wynikiem spadku wypłat na 
dodatki mieszkaniowe oraz jeśli od 2008 r. zasiłki okresowe nie będą dotowane, 
czy wówczas Gmina będzie musiała je finansować. 
 Kierownik OPS odpowiedziała, że jest to zadanie własne Gminy o charak-
terze obowiązkowym i będzie dotowane do 2008 r.  
Na zmniejszenie wydatków na dodatki mieszkaniowe wpłynęły wywiady oraz 
„większe śledzenie, w wielu sprawach idziemy prywatnie, ale słuchamy co się 
gdzieś dzieje”. 
Ośrodek Pomocy Społecznej nie przyjmuje oświadczeń o dochodach od osób 
zgłaszających się o pomoc lecz zaświadczeń potwierdzających jego wysokość, po-
nieważ oświadczenie nie do końca może być prawdziwe. 
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 Radna Barbara Madej zwróciła uwagę, że należy skontrolować osoby, 
które otrzymują zasiłki celowe z przeznaczeniem na zakup opału, ponieważ zda-
rza się, że sprzedają otrzymane asygnaty i w dalszym ciągu nie mają opału. 

Kierownik OPS poinformowała, że jest to problem ogólnokrajowy i nie jest 
do wykonania, była sytuacja, że zawieziono węgiel dla podopiecznego i za chwilę 
już węgla nie było, są również przypadki, że artykuły spożywcze otrzymane w 
ramach bonów niektórzy wymieniają je pod sklepem np. na wino. 

Radna Gabriela Iwaszko uważa, opał należy przydzielać dla osób starszych 
i schorowanych, zaś młody silny mężczyzna korzystający z pomocy winien sam 
przygotować sobie opał w lesie. 

Kierownik OPS odpowiedział, że działania takie były praktykowane, lecz 
mimo wszystko sprzedają go. Obowiązkiem OSP-u jest zapewnienie opału na zi-
mę dla osób spełniających odpowiednie kryterium. 

Radny Piotr Gajda powiedział, że należy kontrolować osoby otrzymujące 
dodatki mieszkaniowe. 

Kierownik OPS poinformowała, że ustawa o dodatkach mieszkaniowych 
mówi, iż przyznając dodatek winno się żądać oświadczeń, jest to niestety niewia-
rygodne. 

Radna Gabriela Iwaszko zapytała, czy matka samotnie wychowująca 
dziecko traktowana jest jako rodzina niepełna. 

Kierownik OPS powiedziała, że rodziną niepełną jest wdowiec, wdowa, 
rozwiedziony, ugoda o separacji, umowa sądowa natomiast uznanie matki jako 
osoby samotnie wychowującej dziecko potwierdza posiadanie zupełnego akt uro-
dzenia dziecka. 

Radny Wiesław Kloch zapytał, czy forma dożywiania dzieci w szkołach zda-
je egzamin i w jaki sposób dzieci są typowane. 

Kierownik odpowiedziała, że zgodnie z ustawą o pomocy społecznej jest 
określone odpowiednie kryterium. W ramach zasiłku celowego specjalnego przy-
znawany jest jeden gorący posiłek obiadowy, natomiast dla dzieci uczęszczają-
cych do zerówki finansowane są śniadania. Potrzebę korzystania z dożywiania 
zgłaszają rodzice, nauczyciele mogą również zgłosić radni. 

Przewodniczący obrad Grzegorz Dyksy zapytał, ile rodzin żyje z zasiłków 
opieki społecznej. 

Kierownik OPS odpowiedziała, że 522, połowa z tej liczby jest uzasadnio-
na, jednak gro ludzi jednak wyłudza zasilki. 

Radny Wiesław Kloch uważa, że opał na zimę należy dostarczać przed zi-
mą. 

Kierownik poinformowała, że węgiel jest dostarczany tylko dla ludzi star-
szych we wrześniu i październiku. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawione sprawozdanie. 
 
Ad. 2.5. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 r. przedstawił zastępca 
burmistrza Waldemar Bartniczuk i poinformował, że na Gminie ciąży obowiązek 
uchwalenia powyższego regulaminu na podstawie ustawy o wychowaniu  
w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz na podstawie ustawy o prze-
ciwdziałaniu narkomanii. 
Opracowano regulamin połączony w którym zostały określone cele, zadania  
i sposób działania. Na rok 2007 w budżecie zaplanowano kwotę w wysokości 70 
tys. zł, z czego kwota 30 tys. zł będzie wydatkowana na prowadzenie TPD w Gol-
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czewie, zaś 5,5 tys. zł zostanie przezna- czone na utrzymanie Punktu Stałego 
Kontaktu, pozostałe środki finansowe będą wydatkowane w ramach Programu. 
Gminy Program został rozszerzony o różne kierunki wynikające z ustawy i po-
dzielone na odpowiednie grupy ryzyka.  
Burmistrz zarządzeniem powołał Gminną Komisję i zgodnie z obowiązującymi 
przepisami ujęte zostało wynagrodzenie dla członków Komisji w wysokości 50 zł, 
oraz dla sekretarza Komisji w wysokości 100 zł. 
Zastępca burmistrza poinformował, że oprócz typowych zadań wynikających  
z Programu, organizowane będą różne formy rozrywki, w które będzie zaangażo-
wana młodzież szkolna. 
 Przewodniczący Rady Mieczysław Perużyński uważa, w Programie winien 
być zapis o zakazie sprzedaży alkoholu na terenie obiektów sportowych i rekre-
acyjnych. 

Zastępca burmistrza odpowiedział, że są to zapisy wynikające z ustawy, 
która określa sposób jednorazowej sprzedaży alkoholu, o której decyduje organ 
wydający zezwolenie. 
 Sekretarz gminy stwierdził, że zakaz jest określony uchwałą Rady w spra-
wie zasad sprzedaży alkoholu, natomiast Komisja kontroluje sposób jej prze-
strzegania. 
 Przewodniczący Rady uważa, za słuszne przyznanie wynagrodzenia dla 
członków Komisji, zwrócił jednak uwagę, iż w Programie winien zawierać zapis, 
że członkowie Komisji otrzymuja wynagrodzenie za posiedzenie nie częściej niż 
jeden raz w miesiącu. 
 Zastępca burmistrza poinformował, że do Programu zostanie dodany 
wnioskowany zapis i dodał, że Komisja w przypadkach nie cierpiących zwłoki 
będzie się spotykała bez wynagrodzenia w godzinach pracy. 
 Radna Beata Pastryk zapytała, czy wynagrodzenie dla członków Komisji 
zostało ujęte w budżecie Gminnego Programu. 
 Zastępca poinformował, że tak. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 2.1. Projekt uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Golczewie przedstawił Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady 
i poinformował, że najbliższa sesja jest sesją kolejną, na której wygasł mandat 
radnego Kazimierza Leusa wiceprzewodniczącego Rady. 

Radna Beata Pastryk zapytała, czy z wyborem wiceprzewodniczącego Rady 
nie można poczekać do czasu wyboru 15 radnego w wyborach uzupełniających 
w dniu 15 kwietnia br. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że przewodniczący i wiceprzewodniczący 
Rady odpowiadają za pracę Rady Miejskiej w związku z tym istnieje potrzeba do-
konania jego wyboru, ponieważ w sytuacji gdyby coś cię stało z przewodniczą-
cym, wówczas nikt nie będzie mógł zwołać sesji Rady. 
 Grzegorz Dyksy przewodniczący obrad poinformował, że wybór zostanie 
przeprowadzony na najbliższej sesji, prosił radnych o przygotowanie kandydatur 
do pełnienia funkcji wiceprzewodniczącego Rady. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 2.2. Projekt uchwały w sprawie wyboru osobowych składów komisji 
Rady Miejskiej w Golczewie przedstawił Mieczysław Perużyński Przewodniczą-
cy Rady i poinformował, że w związku z przeprowadzonymi wyborami do Rady 
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Miejskiej w dniu 26 lutego br. nowo wybrani radni winni zadeklarować wolę 
pracy w Komisjach Rady. W związku z tym Rada ponownie przyjmie składy oso-
bowe Komisji. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 2.8. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania w użytko-
wanie w drodze bezprzetargowej gruntów stanowiących własność Gminy 
Golczewo przedstawił Andrzej Danieluk burmistrz i poinformował, że Polski 
Związek Działkowców Okręgowego Zarządu w Szczecinie wystąpił z wnioskiem  
o nieodpłatne przekazanie działek położonych w Wysokiej Kam. z przeznacze-
niem na ogrody działkowe. 
 Radna Beata Pastryk zapytała, czy Związek Działkowców płaci podatki. 
Burmistrz poinformował, że nie, zgodnie z ustawą są zwolnieni z podatków. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad.2.9. Projekt uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości przedstawił 
burmistrz i poinformował, że decyzją Starosty Kamieńskiego z 2003 r. nałożono 
na Zakład Usług Publicznych obowiązkową rekultywację byłego składowiska od-
padów komunalnych w obrębie Kłęby. Przekazanie wymienionej nieruchomości 
umożliwi dla Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie pozyska-
nie środków finansowych na wykonanie jego rekultywacji, która po zakończeniu 
prac zostanie zwrócona Gminie. 
Obecnie kwestia przekazania składowiska po uprzedniej częściowej rekultywacji 
jest sensowna, ponieważ Związek R-XXI do którego Gmina należy w swoim pro-
gramie ma całościową rekultywację składowisk w ramach składek, które płaci 
Gmina. W bieżącym roku planowane jest nałożenie 40 cm warstwy ziemi. 
 Radna Barbara Madej poinformowała, że w okolicy Kretlewa znajduje się 
dzikie wysypisko śmieci uważa, że należy je odpowiednio zabezpieczyć. 
 Radna Danuta Bednarz zwróciła uwagę, że należy zobowiązać wszystkich 
mieszkańców do podpisania umów. 
 Radny Wiesław Kloch stwierdził, że niestety nie wszyscy wiedzą, że wysy-
pisko jest nieczynne i należy umieścić tablice informujące o zakazie wysypywa-
nia śmieci. 
Burmistrz odpowiedział, że dzikie wysypisko zostanie zlikwidowane, lecz wymaga 
to czasu, ponieważ nie wszyscy mają podpisane umowy na wywóz śmieci i nie-
czystości płynnych, natomiast tablice zakazujące wysypywania śmieci zostaną 
umieszczone. 
Poinformował, że zwróci się z apelem do mieszkańców Gminy o uporządkowanie 
własnych posesji oraz terenu wokół niej. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad.2.10. Projekt uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości przedstawił 
burmistrz Andrzej Danieluk i poinformował, że prowadzone są rozmowy z Towa-
rzystwem Opieki nad Zwierzętami w Polsce Koło w Świnoujściu, które wykazuje 
chęć przejęcia nieruchomości schroniska dla zwierząt w bezpłatne użytkowanie 
na bazie istniejących budynków. Prowadzi działalność statutową w zakresie 
ochrony zwierząt i zgadza się na administrowanie schroniska dla zwierząt w So-
snowicach, po uprzednim przekazaniu nieruchomości w użyczenie na okres 10 
lat. Jest instytucją, która nie osiąga zysków, zwolniona jest z płacenia podatków, 
natomiast żywność dla zwierząt może pozyskiwać z różnych źródeł.  
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Dzięki przekazaniu schroniska Gminy partycypujące w kosztach omawianą 
inwestycję nie będą wnosiły roszczeń do naszej Gminy. 
Na podstawie wstępnych porozumień gminy dofinansują wydatki inwestycyjne i 
będą solidarnie partycypować w kosztach utrzymania schroniska i zostaną zo-
bowiązane do zwrotu kosztów poniesionych przez Gminę Golczewo. Przygotowa-
no wstępne porozumienia dla 7 gmin. 
 Radna Beata Pastryk zapytała, czy pracujące tam osoby otrzymają dalsze 
zatrudnienie w schronisku. 
 Burmistrz poinformował, że trudno w tej chwili powiedzieć, część zapewne 
tak. 
 Przewodniczący Rady Mieczysław Perużyński powiedział, że Towarzystwo 
zajmuje się zwierzętami w humanitarny sposób dodał, że w perspektywie istnieje 
możliwość powiększenia schroniska o sąsiadującą działkę o pow. 9 ha z prze-
znaczeniem na zorganizowanie schroniska dla zwierząt rekwirowanych na przej-
ściu granicznym. 
 Burmistrz poinformował, że schronisko może by przekazane na rzecz 
podmiotu wyłonionego w drodze konkursu dla organizacji pożytku publicznego, 
w związku z tym zgodnie z przepisami § 1 winien zawierać zapis „na rzecz pod-
miotu prowadzącego schronisko dla zwierząt”. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 2.11. Projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru niektórych po-
datków i opłat w drodze inkasa wyznaczenia inkasentów i wysokości wy-
nagrodzenia za inkaso przedstawił burmistrz Andrzej Danieluk  
i poinformował, że w celu usprawnienia poboru podatków powołuje się inkasen-
tów wykazanych w projekcie uchwały dodał, że w związku z ponownym wyborem 
sołtysa w Sołectwie Wołowiec nastąpi jego zmiana w projekcie uchwały na kolej-
nej sesji Rady. 
 Przewodniczący rady prosił o przygotowanie informacji o procentowym 
udziale w inkasie w gminach ościennych. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 2.12. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie 
Gminy Golczewo na 2007 r. przedstawiła Emilia Strycharczyk skarbnik gminy 
i poinformowała, że dochody budżetu Gminy zmniejsza się o kwotę 200 tys. zł ze 
względu na zmianę administratora schroniska dla zwierząt w Sosnowicach.  
W związku z tym Gmina nie będzie otrzymywała dotacji od innych gmin na pod-
stawie zawartych porozumień. W § 1 ust. 3 dochody ulegną zmniejszeniu o kwo-
tę 53.364 zł, w § 2 ust 3 wydatki budżetu zostały zmniejszone o kwotę 53.364 zł. 
Zwiększa się dochody budżetu Gminy związane z realizacją zadań własnych  
o kwotę 146.636 zł z powodu zwiększenia subwencji oświatowej i części równo-
ważącej subwencji ogólnej. Zmniejszeniu uległy wydatki w dziale Drogi publiczne 
gminne z względu na rozwiązanie umów o pracę z 4 pracownikami, w związku z 
tym środki zostaną przekazane na inwestycje. Zwiększa się wydatki budżetu na 
realizację zadań własnych na zakup sprzętu komputerowego. W dziale Bezpie-
czeństwo publiczne i ochrona p. poż. Na remont remizy strażackiej w Golczewie i 
Wysokiej Kam. W dziale Oświata i wychowanie pominięto rozdz. Szkoły podsta-
wowe zwiększamy wydatki o kwotę 700 tys. zł na remont sali gimnastycznej w 
ZS-P w Golczewie. W dziale Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, 
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rozdz. Pozostała działalność – z prze- znaczeniem na rozbudowę sieci kanali-
zacyjnej wzdłuż ul. Słonecznej w Golczewie. 
Po dokonanych zmianach w budżecie dochody wynoszą 12.671,954 zł, wydatki 
12,172,954 zł. 
Z powodu nie wykonania przez BPH Oddział w Golczewie pod koniec ubiegłego 
roku polecenia Gminy w związku ze spłatą zaciągniętego kredytu, polecenie zo-
stało wykonane w pierwszych dniach stycznia br. W związku z tym zwiększono 
planowane rozchody na rok bieżący. 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, co było przyczyną nie wykonania 
dyspozycji. 
 Skarbnik odpowiedziała, że BPH tłumaczy niemożliwością wykonania tej 
operacji pod koniec roku, za opóźnienie nie pobrano od Gminy odsetek. 
 Burmistrz poinformował, że Gmina jest w sporze z BPH również w innych 
sprawach. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 2.13. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Golczewo na 2007 r. przedstawiła Emilia Strycharczyk skarb-
nik gminy i poinformowała, że na koniec ubiegłego roku Gmina Golczewo zacią-
gnęła kredyt, aby spłacić zobowiązania Zakładu Usług Publicznych w Golczewie, 
które wpłynęły na konto Gminy na początku br. W związku z tym należy zmienić 
plan przychodów Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska. 
Dokonano zmian w § 069 wpływy z różnych opłat w wysokości 120 tys. zł, uległ 
również zmianie stan środków obrotowych na początek roku. Planując w paź-
dzierniku budżet na 2007 r. nie byliśmy w stanie przewidzieć ile środków pozo-
stanie. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 2.14. Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami Celowe-
go Związku Gmin R-XXI przedstawił burmistrz i poinformował, że w związku  
z przynależnością Gminy Golczewo do Celowego Związku Gmin R-XXI który re-
alizuje zadania statutowe w zakresie gospodarki odpadami, sprawozdanie z re-
alizacji planu gospodarki odpadami za okres 2 lat zostało sporządzone przez Ce-
lowy Związek Gmin R-XXI. 
Obecnie trwają koncepcje zagospodarowania odpadów komunalnych przez Zwią-
zek Celowy Gmin R-XXI polegające na powstaniu w Słajsinie kompleksu spala-
nia śmieci łącznie z ich utylizacją. Koszt jego powstania będzie wynosił ok. 42 
mln zł, środki finansowe na jego realizację będą pozyskiwane z Unii Europej-
skiej. 
Poinformował, że Gmina Golczewo nie ma podpisanej umowy z ww. Związkiem  
w zakresie zagospodarowania wysypisk śmieci i należy podjąć intensywne dzia-
łania w kierunku zagospodarowania śmieci. 
 Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że dotychczas przekazywano radnym 
sprzeczne informacje dotyczące przekazania składowiska śmieci w Kłębach. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 2.15. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Społecznych odczytała Beata Pastryk przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia 
i Spraw Społecznych odczytała sprawozdanie z posiedzenia odbytego w dniu  
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6 marca br. w sprawie oceny działal- ności Uczniowskiego Klubu Sportowe-
go „Golczewita”. 

Poinformowała, że w dniu 23 marca br. odbyło się Walne Zgromadzenie 
ww. Kluby, na którym dokonano wyboru nowego Zarządu.  
Przewodniczącym Uczniowskiego Klubu Sportowego „Golczewita” została wybra-
na Pani Ewa Pakuła, natomiast zastępcą jest Pan Tomasz Bartniczuk. 
 Radny Tomasz Bartniczuk stwierdził, że wskazany byłby zakup samocho-
du BUS umożliwiającego wyjazdy uczniów np. na zawody sportowe, wpłynęło by 
to na wyrównanie szans dzieci ze wsi i miasta. 
 Przewodniczący obrad Grzegorz Dyksy poinformował, że zostały powołane 
nowe struktury Klubu i jest możliwość działania w większym zakresie. 
Poprzedni Zarząd jednak działał źle, m. in. nie posiadał nawet wymaganego spi-
su inwentarza. 
Obecnie należy wymagać od Pan Kazimierza Kucharskiego – trenera „Golczewity” 
nawiązania większej współpracy z trenerem „Baszty”. 
 Burmistrz poinformował, że należy wykonać rzetelną inwentaryzację całe-
go majątku, zaś współpraca jest bardzo istotna. 
Poinformował, że dzięki Panu Tomaszowi Bartniczukowi szkoła osiąga wysokie 
wyniki sportowe, natomiast środki finansowe na zakup samochodu można uzy-
skać przekazując autobus szkolny z Zakładu Usług Publicznych dla szkoły, jest 
to zysk w wysokości ok. 1-2 tys. zł miesięcznie. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawione sprawozdanie. 
 
Ad. 3 Wolne wnioski i zapytania. 
 Radna Beata Pastryk zapytała, czy na posiedzenia Komisji może zapraszać 
dyrektorów szkół, czy może wprowadzić aneks do planu pracy Komisji i zapro-
ponowała, aby posiedzenia poszczególnych Komisji odbywały się osobno. 
 Bronisław Zimecki radca prawny odpowiedział, że Komisja nie jest samo-
dzielnym organem i plan pracy winien być przyjęty przez Radę. 
 Ireneusz Wilk poinformował, że przewodniczący Komisji może zaprosić dy-
rektorów szkół, natomiast Rada prowadzi uzgodnienia z osobami kompetentny-
mi, którą na dzisiejszym posiedzeniu była Prezes ZNP. 
Wspólne posiedzenia Komisji przed sesją organizowane są ze względów oszczęd-
nościowych, ponieważ wielu radych zapisało się do dwóch Komisji. Jest to rów-
nież usprawnienie pracy, ponieważ posiedzenia odbywały by się w trzech róż-
nych terminach, na których omawiane byłyby te same punkty. 
 Radna Beata Pastryk - czy są przelewane subwencje oświatowe, czy Lecz-
nica dla Zwierząt płaci podatki, czy stosowana jest w Gminie ulga inwestycyjna. 
 Skarbnik odpowiedziała, że tak. 
 Sekretarz wyjaśnił, że stawki i zwolnienia z płatności podatku określa 
uchwała Rady, w której mogą być również zwolnienia dla usług zdrowotnych  
i weterynaryjnych działających na terenie Gminy. 
 Burmistrz dodał, że stosowanie ulgi inwestycyjnej określone jest w uchwa-
le poprzedniej kadencji uważa, że jest to nie ekonomiczne, skoro korzystający  
z niej nie zwiększają zatrudnienia pracowników. 
 Radny Wiesław Kloch zaproponował przekazanie budynku byłej mleczarni 
pod działalność gospodarczą i na adaptację mieszkań. 
Zwrócił się również z wnioskiem o uprzątnięcie brzegów jeziora oraz deptaków. 
 Radny Piotr Gajda zwrócił uwagę, że w Golczewie sprzątane są najczęściej 
tylko główne ulice. 
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Radny Tomasz Bartniczuk wystąpił z wnioskiem o umieszczenie nad jezio-
rem pojemników na śmieci i zapytał, czy umowa dzierżawy jeziora określa, że 
dzierżawca winien o nie dbać. Radny uważa, że należy zobowiązać dzierżawcę do 
zarybienia jeziora i zaprzestania kłusownictwa. 
 
 Burmistrz poinformował, że budynek mleczarni zostanie wyceniony, wów-
czas zastanowimy się, czy będzie opłacalny jego remont, czy rozbiórka i przezna-
czenie terenu pod zabudowę lub też sprzedaż jego w formie przetargu. 
Od 2 kwietnia br. będą zatrudnieni pracownicy publiczni, którzy zajmą się 
utrzymaniem porządku na terenie Golczewa i poszczególnych sołectw. Jezioro 
Szczucze dzierżawi Pan Dzieruk, który do końca lutego winien złożyć sprawoz-
danie ze swej działalności, jeżeli nie wywiąże się z tego obowiązku wówczas ist-
nieje szansa zarwania umowy dzierżawy. 
W przeciwnym razie należy zobowiązać dzierżawcę do zarybienia jeziora i zaprze-
stania kłusownictwa. Sprawa jeziora rozwiąże się za kilka tygodni. 

 
Radna Barbara Madej zapytała, czy są opłacane podatki za posiadanie 

psów ? 
 Sekretarz poinformował, że są to nie wielkie wpływy. Obowiązek płacenia 
podatku spoczywa na właścicielu psa. 
 Radna Gabriela Iwaszko zaproponowała, aby zlikwidować rabaty kwiatowe 
przy ul. Zwycięstwa i wyłożyć je kostką. 
 Burmistrz, poinformował, że jest koncepcja przywrócenia ul. Zwycięstwa 
wyglądu z przed XX wieku i w tej kwestii trwają uzgodnienia. 
 Lech Ferdynus stwierdził, że należy zwrócić uwagę na spór o drogę pomię-
dzy Państwem Fornal i Państwem Zielińskich. 
 Burmistrz poinformował, że trudno jest określić stan prawny działki, po-
nieważ jest to niezrozumiałe od wielu lat. Sprawa zostanie rozstrzygnięta naj-
prawdopodobniej na drodze sądowej. 
 Lech Ferdynus złożył wniosek o umożliwienie dogodnego wjazdu na par-
king przy szkole od strony Urzędu Miejskiego- zastawiony wjazd. 
 Lech Ferdynus zwrócił uwagę na potrzebę likwidacji wypływu wody przy 
„Żabie”. 
  
 

Burmistrz poinformował, że jest to wypływ wód podpowierzchniowych,  
w związku z tym, że wypływ znajduje się na drodze powiatowej wobec tego wnio-
sek ten zostanie przekazany do Zarządu Dróg Powiatowych. 
 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, jaki jest dochód Gminy za zajęcie pasa 
drogowego przez Telekomunikację i Energetykę ? Ile Gmina ma podatków za po-
łożenie przewodów magistralnych. Złożył również zakup dyktafonu dla uspraw-
nienia pracy protokolanta. 
 Sekretarz poinformował, że nie było uwag do wcześniejszych protokołów  
i nie ma sensu pisanie ich „słowo w słowo”. 
 Radny Wiesław Kloch powiedział, że trzeba rozwiązać problem spływu nie-
czystości do jeziora. 
 Burmistrz poinformował, że w chwili obecnej prowadzona jest weryfikacja 
podpisanych umów na odbiór nieczystości. 
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 Radny Grzegorz Dyksy zapropo- nował, aby na witaczach „Golczewo 
wita” umieszczać aktualną liczbę mieszkańców, będzie to promocją dla Gminy. 
 Burmistrz stwierdził, że jest to dobry pomysł. 
 Radna Beata Pastryk zapytała, czy będzie sygnalizacja świetlna na przej-
ściu dla pieszych przy Szkole Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej, czy będzie 
wykonany chodnik przy ww. Szkole oraz zaproponowała, aby pomalować pasy 
przy posesji Pana Orszulaka do przystanku autobusowego. Poprosiła również  
o wykonanie boiska do piłki siatkowej w Baczysławiu. 
 Burmistrz powiedział, że w uzgodnieniu z Zarządem Dróg Wojewódzkich 
zostaną zamontowane światła pulsacyjne. Na budowę chodnika będą zabezpie-
czone środki w budżecie. Poinformował ponadto, że powstał Wieloletni Plan In-
westycyjny przy pomocy Radnych, w którym kwotę 19 tys. zł zaplanowano  
na inwestycje na terenie poszczególnych sołectw. 
 Radna Danuta Bednarz złożyła wniosek o wykonanie parkingu przy stacji 
PKP w Wysokiej Kamieńskiej. 
 Burmistrz stwierdził, że jest to teren gminny i wykonanie parkingu jest 
możliwe. 
 Radna Beata Pastryk zapytała, jaka jest wysokość pensji zastępcy  
burmistrza. 
  

Sekretarz gminy poinformował, że wysokość wynagrodzenia zastępcy bur-
mistrza jest wykazana w oświadczeniu majątkowym. 
 Radny Mieczysław Perużyński stwierdził, że spływy wód ze stawów ryb-
nych do jeziora może stwarzać zagrożenie dla osób kąpiących się w nim. 
 
 Burmistrz poinformował, że odpowiedzi udzieli na najbliższej sesji. 
 
 Ad 4 Zakończenie obrad 
 
 Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący obrad dokonał za-
mknięcia wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
w Golczewie. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:           Przewodniczyła: 
Inspektor      Przewodniczący Komisji  

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i  
Ochrony Środowiska 

 
Danuta Krupa          Grzegorz Dyksy 
 
 
 
 
 


